

29/05/2017

Jane Mitchell (1952–2017)

The International Agency for Research on Cancer (IARC) is saddened by the passing of Jane Mitchell, a long-time IARC staff member, who died on Wednesday 24 May 2017.

Jane was born in London, United Kingdom, in 1952 and joined the Agency in January 1976 as clerk-stenographer. She remained at IARC until her retirement in 2007, when she was a technical assistant who performed editing for the Monographs Programme, in the Carcinogen Identification and Evaluation Group (CIE).

Our deepest sympathy is with Jane's family. A funeral service will be held on Wednesday 31 May at 9:00 am, at Espace Boudrier in Bourgoin-Jallieu.

Le Centre international de Recherche sur le Cancer (CIRC) a la tristesse d'annoncer le décès de Jane Mitchell, membre du personnel du CIRC de longue date, décédée mercredi 24 mai 2017.

Jane est né à Londres (Royaume-Uni) en 1952 et est arrivée au Centre en janvier 1976, comme sténographe. Elle est restée au CIRC jusqu'à sa retraite en 2007, où elle était Assistante technique en rédaction/révision pour le Programme des Monographies, au sein du Groupe Identification et Evaluation des Cancérogènes (CIE).

Un service funéraire aura lieu à Espace Boudrier à Bourgoin-Jallieu le mercredi 31 mai à 9h00. Nos très sincères condoléances à sa famille.